
 

1 
 

Notulen wedstrijdleiders vergadering d.d. 12 april 2023 

Aanwezig: Van bestuur zijde A. Hoogendoorn, R. Slim, L. Albers, W. van ’t End.       

De afgevaardigden van 12 verenigingen. 

Ereleden: H. Dammers 

 

Afwezig (met kennisgeving): De afgevaardigden van Bosgenoegen en BV R.A.D.I.O. 

Afwezig (zonder kennisgeving): De afgevaardigden van B.B.C. BC Dronten, BOK, K.O.T. 

             O.O.O. De Poedel, en Swift’71. 

 

Opening: 

De voorzitter a.i. opent om klokslag 20.00 uur de vergadering door alle aanwezigen van 

harte welkom te heten en in het bijzonder ons erelid H. Dammers. 

Hij meldt de reden van de afwezigheid van ons bestuurslid H. Albers. 

 

Mededelingen en ingekomen stukken: 

Er zijn geen mededelingen. 

Ingekomen stukken: 

• Bericht van verhindering van de afgevaardigden van Bosgenoegen en BV 

R.A.D.I.O. 

 

Notulen wedstrijdleiders vergadering d.d. 18-04-2022: 

Dhr. Broer meldt dat op pagina 2 zijn naam niet juist staat gespeld. Dit moet zijn: Broer, 

dus zonder de letter e aan het einde. 

De notulen worden verder zonder op- en of aanmerkingen goedgekeurd. 

 

Evaluatie competitie 2022/2023: 

Wout van ’t End meldt dat in de laatste competitieweken blijkt dat diverse teams moeite 

hebben met de samenstelling hiervan en dat de verenigingen bij de inschrijving van 

teams rekening moeten houden of spelers al of niet beschikbaar zijn voor de teams 

waarvoor zij speelgerechtigd zijn. 

Verder meldt hij dat de competitie rijkelijk laat is afgelopen en dat hij daardoor in de knel 

komt met de uiterste datum van inschrijving van de kampioensteams voor de 

gewestelijke finales, Hij stelt daarom voor de competitie in te korten tot maximaal 24 

weken om zo tijd te winnen. 

H. Dammers (erelid) merkt naar aanleiding van dit voorstel op dat hij hier niets van 

begrijpt, omdat juist ook in het verleden spelers hebben aangegeven een zo lang 

mogelijke competitie te willen en dat er naar een andere oplossing moet worden gezocht 

om dit probleem op te lossen. Vanuit diverse verenigingen komen suggesties om dit 

probleem op te lossen, zoals bijvoorbeeld het in dezelfde week laten spelen van diverse 

klassen voorwedstrijden c.q. finales (geldt voor dag competitie) of ook in de week voor 

de kerstdagen voorwedstrijden te houden. Ook de suggestie om in een klein aantal 

gevallen de teams in één week twee wedstrijden te laten spelen zal worden bekeken. Het 

vroeger beginnen van de competitie is vanwege de zomervakantie geen optie. Er wordt 

naar gestreefd om de competitie te laten beginnen begin september. 

 

KNVB zaken: 

De datum van de voorjaarsvergadering is nog niet bekend, en ook de vergaderstukken 

ontbreken, zodat hierover niets is te melden. 
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Uitslag enquête/bevindingen van deelnemers aan de PK’s in het afgelopen 

seizoen: 

Lilian Albers geeft een overzicht van de uitslag van de enquête welke is ingevuld door de 

deelnemers aan de PK’s in het afgelopen seizoen. Hieruit blijkt, dat de spelers in de 

hogere klassen liever vier wedstrijden spelen in de PK’s; in de lagere klassen willen de 

meeste deelnemers weer terug naar zes voorwedstrijden. Per klasse zal er dus beslist 

moeten worden of er al of niet gespeeld zal worden met zes of vier voorwedstrijden.  

Dhr. M. Kamerbeek (D.O.S.) merkt op dat indien we weer terggaan naar zes 

voorwedstrijden er problemen komen met tellers in verband met het late tijdstip waarop 

de wedstrijden dan zijn afgelopen.  

Dit argument is niet valide, omdat de wedstrijden nagenoeg op hetzelfde tijdstip zijn 

afgelopen als de wedstrijden tijdens de reguliere competitie. 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden) is van mening dat de problemen meer liggen bij de 

wedstrijdleiding van de verenigingen en stelt voor om in de klassen met interval weer 

terug te gaan naar zes partijen en in de overige klassen naar vier en dan aan het einde 

van het seizoen te evalueren. 

 

Wijzigingen/aanvullingen competitiereglement: 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden) is van mening dat de huidige aanvullende reglementen 

veel te omvangrijk zijn en vraagt zich af wie van de aanwezigen deze hebben 

doorgenomen voor aanvang van deze vergadering. In zijn optiek zouden alle doublures 

met betrekking tot de Bondsreglementen moeten worden geschrapt of er zou een korte 

samenvatting moeten worden gemaakt van de huidige reglementen. 

 

Wijzigingen aanvullend reglement PK: 

Ook voor dit reglement geldt volgens dhr. F. Meulensteen hetzelfde als bij het aanvullend 

competitie reglement. Dus inkorten en een samenvatting maken. 

Het bestuur zal zich over dit voorstel beraden. 

 

Behandeling programma “livescore” ten behoeve van de invulling van de 

resultaten van de uitslagen van de voorwedstrijden PK in de diverse klassen en 

spelsoorten: 

Alle wedstrijdleiders die met dit programma te maken krijgen zullen hiervoor een 

inlogcode ontvangen. Alle uitslagen van de voorwedstrijden moeten m.i.v. het komende 

seizoen in dit programma worden ingevoerd. In livescore is het systeem “de Bruin” van 

toepassing. Het programma PK-special wijkt af van het nieuwe systeem en is daarom niet 

meer toepasbaar. Omdat alle informatie naar deelnemers voor vervolgwedstrijden per 

mail worden verzonden is het bekend maken van een juist mailadres van groot belang.  

De wedstrijdleidster PK, Lilian Albers, wil wel van alle organisatoren van voorwedstrijden 

PK een uitslagenformulier krijgen waarop staat vermeld of de deelnemers wel of niet 

willen deelnemen aan vervolgwedstrijden of directe promotie voor zover van toepassing. 

Dhr. Meulensteen(BV Leusden) is van mening dat dit overbodig is omdat deze informatie 

ook uit livescore is te krijgen. De wedstrijdleidster is het hier niet mee eens. 

Verder meldt de wedstrijdleidster dat de KNBB heeft besloten de ondergrens voor 

deelname aan de PK driebanden klein 3e klasse te stellen op 0,200. Eindigt een speler 

onder deze grens dan mag hij niet deelnemen aan een finale indien hij hiervoor in 

aanmerking zou komen. 

Voor het bepalen van het startmoyenne voor het nieuwe PK seizoen dienen alle behaalde 

moyennes bij elkaar te worden opgeteld en daarna gemiddeld om zo tot een juist 

moyenne te komen. Het hoogst behaalde moyenne van de competitie of behaalde 

moyenne door deelname aan de PK telt als startmoyenne. 
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Behandeling voorstellen van het bestuur: 

Er zijn geen voorstellen ter behandeling. 

 

Behandeling voorstellen door verenigingen ingediend: 

Voor een eventueel op te starten competitie driebanden klein in de dag competitie 

hebben zich tot heden twee teams gemeld met nog een optie voor een team. 

 

Bespreking concept wedstrijdkalender 2023-2024: 

Lilian Albers meldt dat voor het eerst sinds lange tijd de wedstrijdkalender voor het 

komende seizoen volledig, dus ook met de diverse finales, is ingevuld, waarvoor haar 

hartelijke dank. 

Dhr. A. van de Brom (De Baggelaar) vindt het gebruikte lettertype en met name de 

grootte hiervan nogal klein, waardoor de kalender moeilijk leesbaar is. Hij vraagt of het 

mogelijk is de kalender over meerdere pagina’s te verdelen. 

Antw.: Dit probleem kan hijzelf op de PC oplossen door splitsing en eventueel vergroting 

van de pagina. 

 

Vaststelling datum inschrijving voor de competitie: 

De uiterste datum voor inschrijving van teams voor de competitie 2023-2024 wordt 

vastgelegd op 18 juni. 

 

Arbitrage/Arbiterscursus: 

De voorzitter a.i. meldt dat er momenteel een cursus voor arbiter 1 wordt gegeven en 

dat het district hierdoor binnenkort een aantal gecertificeerde arbiters rijker zal zijn.  

 

Rondvraag: 

Dhr. H. Broer (D.O.S.): Hij mist op de site van Biljartpoint de namen van de 

deelneemsters aan de gewestelijke finale van damesteams. 

Antw. Dat is correct, omdat de namen op de site van het gewest Midden Nederland I 

staan. 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden): De uitnodigingen voor de gewestelijke finales 

komen nu slechts twee weken voor deze finales worden gespeeld. Hierdoor wordt het 

moeilijk om hieraan ruchtbaarheid te geven ten behoeve van de overige clubleden en hij 

vraagt of dit niet eerder kan worden gepubliceerd. 

Antw. In het verleden kreeg de wedstrijdcommissie ruim van te voren hiervan bericht, nu 

krijgt de commissie op hetzelfde moment als de deelnemers hiervan bericht. Om deze 

informatie eerder te willen hebben zou BV Leusden ook zelf op de site van het gewest 

kunnen kijken. 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden) geeft aan moeite te hebben met het bepalen van de 

juiste moyennes nodig voor de inschrijving voor de PK’s in de diverse klassen. 

Antw. Deze staan op de districtsranglijst, welke op de site staat gepubliceerd. 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden) meldt dat er in de laatste week van de competitie 

teams van dezelfde vereniging tegen elkaar spelen en vindt dit niet juist i.v.m. eventuele 

competitievervalsing.  

Antw. Hieraan zal aandacht worden geschonken 

Verder meldt dhr. Meulensteen dat er op 13 mei a.s. van 10.00 uur tot 15.00 uur een 

cursus voor wedstrijdleiders zal worden georganiseerd bij BV Leusden en dat deze cursus 

bij voldoende animo eventueel in het najaar nogmaals georganiseerd zal worden. 

Op dinsdag 2 mei vinden in Almere bij de gelijknamige vereniging de 

beslissingswedstrijden van de perioden kampioenen plaats. 

Dhr. A. van de Brom (De Baggelaar) : Hij had dezelfde vraag als dhr. F. Meulensteen 

met betrekking tot het spelen van teams van dezelfde vereniging tegen elkaar in de 

laatste speelweek. 
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Sluiting:  

Om 22.05 uur sluit de voorzitter (a.i.) de vergadering door alle aanwezigen te bedanken 

voor hun inbreng en hoopt de meeste van ons weer te mogen begroeten op de voorjaars- 

vergadering, welke gepland staat voor 10 mei a.s. 

 

Aldus opgemaakt te Voorthuizen, 

 

A. Hoogendoorn-voorzitter a.i.     R. Slim, secretaris 

 

 

Besluitenlijst: 

 

• Goedkeuring notulen wedstrijdleiders vergadering d.d. 18-04-2022 

• Vaststelling wedstrijdkalender 2023-2024 

• Vaststelling datum van inschrijving teams voor komende competitie 


